
Beste inwoners van de wijk Skandia-Hulst, 

 

Op 26 augustus hebben we de laatste bijeenkomst gehad voor het wijkontwikkelingsplan Skandia-
Hulst. Tijdens deze bijeenkomst hebben wij u een presentatie laten zien met een compleet overzicht 
van alle  onderwerpen die uit de wijkschouw zijn gekomen, onderwerpen die al lopen of die in een 
groot project ondergebracht worden.  

Daarnaast was er nog een lijst van onderwerpen waaruit  u een keuze kon maken middels het geven 
van punten, waarbij 1 voor u het belangrijkste is, en 10 het minst belangrijk. Hiervoor heeft u tijdens 
de bijeenkomst een formulier ontvangen. 

In het totaal hebben wij 33 ingevulde formulieren retour ontvangen. Inmiddels zijn de scores 
geïnventariseerd en kunnen wij u melden dat het waarschuwingssysteem op oversteekplek van het 
Elsbroekpad en de straat Hulst boven aan uw prioriteitenlijst staat. Direct gevolgd door het 
verbeteren van de verlichting Elsbroekpad tussen spoor en Hust en het duurzaam verlichten van het 
pad achter Hulst, langs het spoor.  

En hoewel er ook mensen zijn die graag meer parkeerplaatsen zien in de Eeuwselstraat wordt door 
de meeste mensen aangegeven dat dit niet ten koste mag gaan van de bomen of van het groen.  

De einduitslag is als volgt:  

1. Oversteekplaats Elsbroekpad - Hulst 6. Het schelpenpad omzetten naar fietspad 

2. Verbeteren verlichting Elsbroekpad – spoor 7.  Parkeren tussen de bomen, 
Eeuwselstraat 

3. Aanbrengen verlichting achter Hulst 8.  Plaatsen van een blikvanger 

4. Plaatsen extra bankjes in de wijk 9.  Parkeren in Eeuwselstraat met 
verwijderen bomen. 

5.  Eénrichtingsverkeer Ziggenstraat - 
Griendstraat 

  

 

We hebben besloten om de bovenste vijf punten te honoreren in het Wijkontwikkelingsplan.  

De bankjes in de wijk zullen in eerste instantie komen bij de speelterreinen in relatie tot het 
Speelruimteplan. Daarnaast mogen jullie als bewoners aanwijzen waar een extra bankje kan komen, 
zodanig dat deze niet te veel overlast aan de omgeving geeft. Wellicht langs het groene veld of 
ergens op een logische plek in de wijk.  

Met betrekking tot het aanbrengen van éénrichtingsverkeer in de Ziggenstraat en Griendstraat zal 
dat voorlopig alleen zijn met bebording (zoals dat in een van de straten nu ook al het geval is) en zal 
de herinrichting van deze straten dan op een later moment (denk hierbij aan een paar jaar) worden 
uitgevoerd.  

Verder hebben velen van u op het selectieformulier aangegeven interesse te hebben in het 
deelnemen aan of het mede organiseren van bepaalde activiteiten zoals bijvoorbeeld samen eten in 
de wijk, het opzetten van een klussendienst of meedoen met de ruilboekenkast. Ook hiervan hebben 
wij een inventarisatie gemaakt. De buurtvereniging Hulst-Skandia zal dit verder oppakken samen met 
de gebiedsregisseur en de LEV-groep. 



Ook was er genoeg interesse voor een voorlichtingsavond over water- en energiebesparing en 
biodiversiteit, de Energy-party en het verduurzamen van uw woning. Een van onze collega’s van 
Duurzaamheid gaat alle geïnteresseerden hierover benaderen. Dit geldt ook voor de pilot Wonen 
met Gemak om langer thuis te wonen. Deze voorlichtingsavonden zullen plaatsvinden in 2021. 

Hoe het nu verder gaat kunt u binnenkort lezen in het definitieve wijkontwikkelingsplan Wij hopen 
het complete wijkontwikkelingsplan in oktober aan u te kunnen toesturen. De gemeenteraad 
bespreekt het plan op 6 oktober in de Commissie Samenleving en zal op 2 november er een definitief 
besluit over nemen.  

Graag willen wij u allen hartelijk danken voor uw deelname aan de thema bijeenkomsten en de 
informatieavond, het meepraten en vooral het meedoen.  Zonder uw inbreng  hadden wij geen 
wijkontwikkelingsplan kunnen maken! 

 

 

 

 

 


